



## ONLIWON™ Napkin Dispenser

There's only one choice in napkin dispensers... **Onliwon!**

- Reduce napkin consumption and waste by up to 30%\*
- Large napkin capacity, ideal for high traffic settings
- White Swan® Mealmate® Napkins provide superior performance and quality

Onliwon, is the “one-at-a-time” napkin dispenser from Kruger Products that provides controlled dispensing which can reduce napkin consumption and waste by up to 30%\*. Offering superior performance and durability, Onliwon is ideal for demanding food-service environments. It is available in a countertop model, a “2 in 1” version, and a new tabletop model, perfect for small areas.

And Onliwon uses large, high quality White Swan napkins that have the strength and versatility that your customers will appreciate. Just fill the Onliwon dispenser with White Swan Mealmate napkins and you are ready to go. For superior performance in napkin dispensing, there's only one name that you need to know, Onliwon!

**Onliwon, one great brand, three convenient options!**

\* Source: NRN Market Research “in field placement study”, versus full-fold napkin dispensers

 **Kruger**  
Products

**hygieneChoice** ✓

To order call toll-free: 1-800-665-5610.  
For more information log on to our  
web site at [www.krugerproducts.com/afh](http://www.krugerproducts.com/afh)



# ONLIWON™ Napkin Dispenser. One great brand, three convenient options!



The Onliwon napkin dispenser, from Kruger Products, is a big step forward for Food Service hygiene. Specifically designed to control dispensing through an innovative opening, this dispenser helps reduce napkin consumption and costs by up to 30%\*; and Onliwon has a large napkin capacity, so there's less refilling required. White Swan® Mealmate® high quality napkins are a perfect fit with the Onliwon dispenser.

Onliwon offers a modern, elegant design that features a scratch resistant finish, making cleanup a snap. A convenient viewing window allows for easy inspection so refills are always ready.

With three great options to choose from, Onliwon also provides versatility. A countertop model which is stackable for additional capacity, a "2 in 1" version that can be wall-mounted or secured to the counter using the stand, and a new tabletop model which is convenient for smaller areas.

For a cost-effective combination of performance, versatility and convenience required for demanding Food Service environments, there's one choice in napkin dispensers...Onliwon!

## PRODUCT DETAILS

9311	<b>Countertop Model</b> This model is stackable for additional capacity in high volume areas. Dimensions (L x W x H): 15.75 x 8 x 7.25" – 40 x 20.3 x 18.4 cm
9322	<b>'2 in 1' (Stand and Wall-mount) Model</b> This model has versatility. Wall-mounted to save counter space or secure stand to countertop to provide an enhanced image. Dimensions (Wall-mount): 8 x 7.25 x 15.75" – 20.3 x 18.4 x 40 cm Dimensions (Stand): 13 x 8 x 17.5" – 33 x 20.3 x 44.5 cm
9333	<b>Tabletop Model</b> Convenience size for tables, countertops and other small spaces. Offers a see-through window for advertising options. Napkin capacity up to 150 Dimensions (L x W x H): 6.8" x 6.5" x 6.2 – 17.2 x 16.5 x 15.7

## FEATURES

## BENEFITS

<ul style="list-style-type: none"> <li>Spring Dispensing System (model 9311 / 9322 / 9333)</li> <li>Large napkin capacity, up to 550 napkins (model 9311 / 9322)</li> <li>Modern design with "chrome-like" finish (model 9311 / 9322)</li> <li>Durable, scratch resistant finish (model 9311 / 9322 / 9333)</li> <li>Viewing Window (model 9311 / 9322)</li> <li>Push plate allows for smooth, precise dispensing (model 9311 / 9322 / 9333)</li> <li>Ad insertion option (model 9333)</li> </ul>	<ul style="list-style-type: none"> <li>"One at time" Dispensing reduces napkin consumption and waste</li> <li>Reduces refills and saves on labour time</li> <li>Provides an elegant appearance for any setting</li> <li>Makes for convenient clean-up</li> <li>Allows for easy inspection to know when to refill Napkins</li> <li>Reduces consumption of napkins by up to 30%*</li> <li>Provides for low cost promotional opportunities</li> </ul>
---	--

White Swan® Mealmate Napkins are the perfect fit for this dispenser.

PRODUCT TYPE	CODE	DESCRIPTION	CUBIC (FT)	WT (LBS.)	SIZE	NAPKINS/PKG	PKS/CASE	NAPKINS/CASE	CASE/PALLET
	06700	White Swan® 1-Ply Mealmates®	3.2	26.0	11.9" x 13.0" (30.2 x 33.0 cm)	300	18	5,400	36
	06800	White Swan® 1-Ply Mealmates® (East)†	3.7	34.3	10.25" x 16.9" (25.9 x 42.7 cm)	250	24	6,000	32

† EcoLogo® Certified



To order call toll-free: 1-800-665-5610. For more information log on to our website at [www.krugerproducts.com/afh](http://www.krugerproducts.com/afh)



## 09333 Onliwon® Tabletop Napkin Dispenser

### Benefits

- Onliwon® dispensers offer superior performance, durable design, and are versatile enough to use anywhere
- One at a time controlled dispensing ideal for busy Foodservice environments such as quick service restaurants and cafeterias
- Convenient size for smaller spaces and has a window for advertising opportunities

Category	Dispensers
Type	Napkin Dispensers
Quality	Standard
Colour	Smoke/Grey Finish
Overwrap	N/A
Unit Dimensions	7.3" x 6.1" x 6.3" ( 18.54 cm x 15.49 cm x 16 cm )
UPC	0 6132809333 4
Units / Pkg.	1
Package Dimensions (W x H x D)	6.12" x 6.25" x 7.5" ( 15.54 cm x 15.88 cm x 19.05 cm )
Units / Case	1
Case Dimensions (W x H x D)	6.75" x 7.13" x 8.25" ( 17.15 cm x 18.1 cm x 20.96 cm )
Cubic (ft)	0.2
Weight (lbs)	1.8
SCC	100 6132809333 1
Cases / Layer	36
Number of Layers	12
Cases / Pallet	432
Pallet Dimensions (W x H x D)	48.75" x 90.4" x 40.5" ( 123.83 cm x 229.62 cm x 102.87 cm )



**Compatible Products:**

 <p>06700 White Swan® 1-Ply Meal Mates®</p>	 <p>06800 White Swan® 1-Ply Meal Mates®</p>	 <p>06650 White Swan® 2-Ply Interfold Napkin</p>	 <p>06785 Esteem® 1-Ply Meal Mates®</p>
--	--	--	--

**Product Variations:**





La distributrice de serviettes de table ONLIWON<sup>MC</sup>

Parmi les distributrices de serviettes de table, un seul choix s'impose... **Onliwon!**

- Réduit jusqu'à 30 % la consommation et le gaspillage de serviettes \*
- Tout indiquée pour les endroits très achalandés de par sa grande capacité
- Les serviettes Mealmates<sup>MD</sup> de White Swan<sup>MD</sup> sont synonymes d'efficacité et de qualité supérieures

La distributrice de serviettes de table « une à une » Onliwon de Produits Kruger peut réduire jusqu'à 30 %\* la consommation et le gaspillage\* de par sa distribution contrôlée. D'une efficacité et d'une durabilité supérieures, Onliwon est la distributrice tout indiquée pour les milieux exigeants de la restauration. Elle vous est offerte en trois modèles : modèle de comptoir, modèle « 2 en 1 », et maintenant dans un nouveau modèle de table, idéal pour les espaces étroits.

Les distributrices Onliwon utilisent les grandes serviettes de qualité supérieure White Swan, des serviettes résistantes et polyvalentes que vos clients sauront apprécier. Pour l'utiliser, rien de plus facile. Remplissez la distributrice Onliwon de serviettes Mealmates<sup>MD</sup> de White Swan<sup>MD</sup> et le tour est joué. Pour une distributrice de qualité supérieure, il n'y a qu'un nom...Onliwon!

**Onliwon, une marque d'excellence, trois modèles pratiques!**

\*Source : L'« étude sur le terrain » de NRN Market Research, par opposition aux distributrices de serviettes de table pliées.



Pour passer votre commande, composez sans frais le 1-800-665-5610. Pour de plus amples informations, visitez notre site Web : [www.krugerproducts.com/afh](http://www.krugerproducts.com/afh)

# La distributrice de serviettes de table ONLIWON<sup>MC</sup>. Une marque d'excellence, trois modèles pratiques!



La distributrice de serviettes de table Onliwon de Produits Kruger est un véritable témoin de l'innovation en matière d'hygiène dans le secteur de la restauration. Conçue spécialement pour une distribution contrôlée de serviettes grâce à son ouverture novatrice, cette distributrice aide à réduire jusqu'à 30 %\* la consommation et les coûts\*. Onliwon peut aussi se targuer de jouir d'une forte capacité, d'où une réduction du nombre de remplissages. Les serviettes de qualité supérieure Mealmates<sup>MD</sup> de White Swan<sup>MD</sup> sont le complément parfait de la distributrice Onliwon.

Moderne et élégante, la distributrice Onliwon est caractérisée par un fini résistant aux égratignures, ce qui rend le nettoyage simple comme bonjour. Une petite fenêtre vous permet de vérifier facilement quand remplir Onliwon.

Onliwon vous est offerte en trois modèles exceptionnels polyvalents : un modèle de comptoir qui peut être empilé pour une capacité accrue, un modèle « 2 en 1 » qui peut être fixé au mur ou installé sur le comptoir, et un nouveau modèle de table fort pratique pour les espaces étroits.

Parmi les distributrices de serviettes économiques qui offrent performance, polyvalence et facilité d'utilisation dans les milieux de restauration les plus exigeants, un seul choix s'impose... Onliwon!

## DÉTAILS DU PRODUIT

9311	<b>Modèle de comptoir</b> Modèle empilable pour une capacité accrue dans les endroits très achalandés.
	Dimensions (L x L x H) : 15,75 x 8 x 7,25 po – 40 x 20,3 x 18,4 cm
9322	<b>Modèle « 2 en 1 » (support ou mural)</b> Modèle polyvalent qui peut être fixé au mur pour gagner de l'espace sur le comptoir ou installé sur le comptoir pour une plus belle apparence.
	Dimensions (montage mural) : 8 x 7,25 x 15,75 po – 20,3 x 18,4 x 40 cm Dimensions (support) : 13 x 8 x 17,5 po – 33 x 20,3 x 44,5 cm
9333	<b>Modèle de table</b> Pratique pour les tables, comptoirs et autres espaces étroits. Dotée d'une fenêtre transparente pour y insérer des pubs. Capacité : jusqu'à 150 serviettes de table
	Dimensions (L x L x H) : 6,8 x 6,5 x 6,2 po – 17,2 x 16,5 x 15,7 cm

## CARACTÉRISTIQUES

## AVANTAGES

<ul style="list-style-type: none"> <li>■ Système de distribution à ressort (modèle 9311 / 9322 / 9333)</li> <li>■ Grande capacité, jusqu'à 550 serviettes de table (modèle 9311 / 9322)</li> <li>■ Conception moderne avec fini simili chrome (modèle 9311 / 9322)</li> <li>■ Fini durable et résistant aux égratignures (modèle 9311 / 9322 / 9333)</li> <li>■ Fenêtre de contrôle (modèle 9311 / 9322)</li> <li>■ Plaque-poussoir pour une distribution en douceur et précise (modèle 9311 / 9322 / 9333)</li> <li>■ Option « ajout d' une pub » (modèle 9333)</li> </ul>	<ul style="list-style-type: none"> <li>■ Distribution « une à une » : réduit la consommation et le gaspillage</li> <li>■ Réduction du nombre de remplissages et économie de main-d'œuvre</li> <li>■ Allure élégante se mariant à tout décor</li> <li>■ Nettoyage facile</li> <li>■ Petite fenêtre de contrôle facilitant la vérification pour remplissage</li> <li>■ Réduction pouvant aller jusqu'à 30 % de la consommation de serviettes*</li> <li>■ Occasions de promotion à faible coût</li> </ul>
---	--

Les serviettes Mealmates de **White Swan<sup>MD</sup>** conviennent parfaitement bien à cette distributrice.

TYPE DE PRODUIT	CODE	DESCRIPTION	PP†	POIDS (LB)	DIMENSIONS	SERVIETTES/PAQUET	PAQUETS/CAISSE	SERVIETTES/CAISSE	CAISSES/PALETTE
	06700	Mealmates <sup>MD</sup> de White Swan <sup>MD</sup> à 1 ép.	3,2	26,0	11,9 x 13,0 po (30,2 x 33,0 cm)	300	18	5 400	36
	06800	Mealmates <sup>MD</sup> de White Swan <sup>MD</sup> à 1 ép. (Est)†	3,7	34,3	10,25 x 16,9 po (25,9 x 42,7 cm)	250	24	6 000	32

† Certifiées ÉcoLogo<sup>M</sup>

**Kruger**  
Produits

**Onliwon<sup>MC</sup>**  
by **White Swan**

**White Swan<sup>MD</sup>**

Pour passer votre commande, composez sans frais le 1-800-665-5610. Pour de plus amples informations, visitez notre site Web : [www.produitskruger.com/phf](http://www.produitskruger.com/phf)

© 2009, <sup>MC</sup> et <sup>MD</sup> : marque de commerce et marque déposée de Produits Kruger Limitée.

ONLIWFR-02



### Benefits

- D'une performance supérieure, les distributrices OnliwonMC sont assez résistantes et polyvalentes pour être utilisées partout
- Distribution contrôlée de serviettes « une à une », idéale pour les établissements de services alimentaires achalandés, tels que les restaurants à service rapide et les cafétérias
- Convient aux endroits étroits et est doté d'une fenêtre transparente pour y insérer des pubs

## 09333

### Distributrice de serviettes OnliwonMD modèle de table

Category	Distributrices
Type	Distributrices de serviettes
Quality	Régulier
Colour	Fumee/gris
Overwrap	N/D
Unit Dimensions	7,3 po x 6,1 po x 6,3 po ( 18,54 cm x 15,49 cm x 16 cm )
UPC	0 6132809333 4
Units / Pkg.	1
Package Dimensions (W x H x D)	6,12" x 6,25" x 7,5" ( 15,54 cm x 15,88 cm x 19,05 cm )
Units / Case	1
Case Dimensions (W x H x D)	6,75" x 7,13" x 8,25" ( 17,15 cm x 18,1 cm x 20,96 cm )
Cubic (ft)	0,2
Weight (lbs)	1,8
SCC	100 6132809333 1
Cases / Layer	36
Number of Layers	12
Cases / Pallet	432
Pallet Dimensions (W x H x D)	48,75" x 90,4" x 40,5" ( 123,83 cm x 229,62 cm x 102,87 cm )



**Compatible Products:**

 <p><b>06700</b> Serviettes de table à 1 épaisseur Meal MatesMD de White SwanMD</p>	 <p><b>06800</b> Serviettes de table à 1 épaisseur Meal MatesMD de White SwanMD</p>	 <p><b>06650</b> Serviette Entrepliée à 2 épaisseurs White SwanMD</p>	 <p><b>06785</b> Serviettes à 1 épaisseur Meal MatesMD papier kraft EstimeMD</p>
--	--	---	---

**Product Variations:**

 <p><b>09311</b> Distributrice de serviettes OnliwonMD modèle de comptoir</p>
--